
Vraag  doelgroepenvervoer     12-9-2018 
 
 
 
Ik ontvang signalen dat er in de regio wordt bekeken of het doelgroepenvervoer 
centraal georganiseerd kan worden.  
Klopt het dat er sprake is van schaalvergroting op gebied van doelgroepenvervoer? 
Graag een toelichting.  
 
 
Anita Relou 
CDA Gemert-Bakel 
 


